
PRoToKoŁ

z XLII sesji nadzwyczajnej otlbytej w dniu 30 grutlnia 2009 roku w Szkole
Podstawowej w Gąsocinie .

W dniu 30 grudnia 2009 roku w Szko1ę Podstawowej w Gąsocinie odbyła się
XLII sesja nadzwyczajna Rady Gminy Sońsk.

Stan radnych _ 15 osób
Obecnych - 14
Nieobecny - Grz;'wacz Leszek

Ponadto w sesji wzię|i udział :

1.Wielechowski Jarosław _ Wójt Gminy
2.PtasiewtczKatarzyna - Sekretarz Gminy
3.Nalęcz Katarzyna Skarbnik Gminy

obradom przewoł|niczył Szma|ec Wiesław _ Przewodniczący Rady Gminy

Przebieg obrad

Ad1

Przewodliczący Rady Gminy otworzył obrady )o-II sesji Rady Gminy Sońsk i
na podstawie lisĘ obecności stwierdził kworum władnę do podejmowania
uchwał oraz powitał radnych' soĘsów i zaproszonych gości.
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Adf

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad, który radni
jednogłośnie przyjęli w następującym brzmieniu :

1.otwarcie XLII sesji nadzwyczajnej Rady Gmirry Sońsk i stwierdzenie
prawomocności obrad'

2.Przyj ęcie porządku obrad
3.Podjęcie uchwĄ w sprawie zmian w budżecie w roku 20009
4.Wystpienie księdza dzj,ekana Kochańskiego Janusza
5.Program Swiąteczro _ Noworoczny w wykonaniu uczniów ze SzkoĘ

Podstawowej w Gąsocinie.
6.Wystąlienie Wójta Gminy
7'W) stąpienia zaproszonych gości'
8. Wręczenie listów gratulacyjnych przedstawicięlom biznesu.
9. Zamknięcie obrad.

Ad3

. projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy w roku 2009.

Zmiany dotyczązwiększenia dochodów o kwotę 58,745 ńoĘch :

38 000- nviększenie subwencji ogólnej z przeznaczettem na wydatki bieżące
gminy i 20.565 dochody ponadplanowe otuzymane z unijnego projektu
,,Równajmy do najlepszych ,, Z tytufu refindacji kosztów utrzymania i
amortyzacji sal lekcyjnych w szkołach biorących udział w projekcie'

Zwiększenia wydatków o kwotę 120.065 złoĘch i zmniejsza o kwotę 6l.320 zł
na bteż'ącą działalność gminy.

Przewodniczący Rady Gminy odcąrtał treść uchwały.

Uchwała została pruyjęta 11 głosów ,,za'' 3 ,,wstrzymujące się''
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Ad4

Ksiqdz dziekan Kochński Janusz - chciałbym podziękować za zaproszenla
skięrowane do mnie na nadzwyczajne posiedzenie Rady Gminy z okazjt czas,l
świątecznego i cieszę się , że w tym czasie mogę spotkaó się z tazem z Ptadą
naszej Gminy ze wszystkimi zaproszonymi gośómi z pracownikami Urzędu
Gminy, ponieważ jest to szczególny czas dla wszystkich ludzt . Dztsiaj przyszło
nam spo&aó się w gronie |wdzi, którzy odpowiadają za ksńałt Zycia
społecznego, politycznego na naszym terenie. Cieszę się z tego, żę możemy
porozmawiać, zobaczyć przedstawienie plzygotowane przez dzteci' Chciałbym
korzystając z tej okĄt złożyć wszystkim tu obecnym naj|epsze Ęczerlta
świąteczne, żeby nadchodzący rok był rokiem dobrytr, przynoszącym wiele
poĄtku d1a nas w życiu osobistym ale również w Ęciu społecznym , by był
rokiem wielu osiągnięć.

Ad5

Uczestnicy sesji obejrzeli program Świąteczrro ' Noworoczny plzygotowany
przez lczniów SzkoĘ Podstawowej w Gąsocinie pod kierownictwem
nauczycielek: p. Barbary Sadowskiej i p. Eweliny Zebrowskiej
Wójt Gminy i Wiceprzewodniczący Rady Gminy Krzysfof Nowicki
podziękowali uczniom rozdając słodycze. Słodycze dla uczniów ufundował
również p' Radny Eugeniusz owczarczyk.

Ad6

Wójt Gminy _ spotykamy się dzisiaj na czwańej sesji świąteczro _

noworocmej ' prz}pomnęJ Źe jest to ostatnie tego t}?u spotkanie w tej kadencji
samorządu. Spotykamy się dzisiaj w Szkole Podstawowej w Gąsocinie.
Utrwaliła się już tradycja uroczysĘch sesji świątecznych w tęrenie , tradyc1a
dobra i warta konĘnuacji. Jest to wspaniała okaz1a aby prąpomnieć wspólne
dokonania podziękować wszystkim , któzy troszczą się o Gminę Sońsk, widzą
potrzeby całej społeczności i dążą do ich zaspakajania. Trzy |ata pracy
przyniosło wielę inwestycji w sferze drogowej , Sanitamęj , wodociągowej w
infrastnrkturze szkolnej. Na szczególną uwagę zasługują inwestycje w kapitał
ludzki. W roku 2009 odbyły się szkolenia dla dorosĘch o'raz zajęcia
pozalekcyjne dla 780 uczrriów z nasze1 gminy. Za pracę urzędników
zarządzających projektem, nauczycieli i ucmiów składam golQce
oodziekowania.
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W ciągu ostatnich 3 lat wykonano ponad 40 km nawierzchni dlóg w technologii
potójnego utrwalenia na obszatze całej gminy. Ponadto wybudowano 8,5 km
kanalizacji sanitamej, wiele kilometrów sieci wodociągowej, remontowane były
dachy w placówkach oświatowych :w Gąsocinie i Bądkowie " wie1e remontów
remiz strażackich, wyposażono jednostki oSP w sprzęt , umundurowanie.
Uczęstnictwo Polski w Unii Europejskiej spowodowało, że samolząd gminny
może akĘwnie uczestniczyó w procesie pozyskiwania środków |tnansowych na
realizację wielu projektów, przypon-rnę, że w ostatnich dniach pozyskaliśmy 500
tysięcy złotych na rozbudowę remizy w Gąsocinie. Aktualnie trwa ocena
projektu na przydomowe oczyszczalnte ścieków w ilości 361 sztuk z
niecielpliwością oczekujemy na decyzję o ptryznantl dotacji na budowę sieci
kanalizacji sanitarnej, wymiany wodociągu zawierającego azbest i modemizację
oczyszczalni ścieków kolejnymi projektami są zajęcia pozalekcyjne w szkołach
podstawowych i gimnazjach, zajęcia w przedszkolach.
Sumując widzimy, że Gmina ubiega się o łącmą kwotę 20.500.000 Złotych na
inwestycje. Dziś pragnę podziękowaó wszystkim' który solidnie pracowali i
praĄą na rzecz mieszkańców Gminy Sońsk. Na ręce kadry Urzędu Gminy w
Sońsku, dyrektorów i pracowników jednostek organizacyjnych składam
sęrdeczne podziękowania' W sposób szczególny pragnę podziękować za
wsparcie męIytoryczne i finansowe Marszalkowi Województwa Mazowieckiego
p. Adamowi S uzikowi i Posłowi na Sejm RP p. Aleksandrowi Soplińskiemu .
W imieniu Rady Gminy i swoim wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy p.
Wiesławem Szmalcęm \ł:ręczymy pamiątkowe pióIa niech służą one do
podpis1.r,vania dobrych umów, kszta]łtowar- a dobrego prawa a pzęde wszystkim
nieclr plzypominają Wam o Gminie Sońsk i niezliczonej ilości przyjaciół.
Dzisiejsza sesja obywa się przy ogromnym wldadzie organizacyjnym p. Teresy
Skrzypczak dyr. Szkoły Podstawowej w Gąsocinie, ucmiów którzy
zaprezentowali wspaniĄ program, pani Teresy Wierzchowskiej z Kola
Gospodyń Wiejskich w Gąsocinie i pana Przewodniczącego Rady Gminy.

Ad7

Spośród zaproszonych gości głos zabrał Posęł na Se'jm RP A]eksander
Sópliński, który przybył na sesję z dyrektorem swojego biura p. Józefem
Kalińskim. Poseł podkreślił , że jest to szczególny dzięń, bo sesja połączyła dwa
wątki me4,toryczny i świątecmy. Gratulował samorządowi gminy dokonań i
podkreślił' że gmina ma się czym pochwalić, chociażby wielkością zdobytych
środków zewnętrznych na realizację inwestycji ,,Jest sukces i będzie sukces
wyborcd, powiedział poseł.
Głos zabrała również p. Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu p' MaIZena
Ślubowska _ poinformowała o zamierzeniach inwestycyjnych drogowych dla
naszej gminy na 2010 rok i złoŻyła wszystkim uczęstnikom sesji najlepsze
żvczenia noworoczne.



Noworocme Ęczenia przekazał, także p. Robert Gajda prowadzący w Sońsk:u
przychodnię lekarską,,Gajda- Med.''

Ad 7.

Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy wręczyli podziękowania
przedstawicielom środowiska biznesu za dzialalność charytĄtvną na terenie
gminy oraz pomoc w zorganizowaniu dzisiejszej sesji. Podziękowania otrątnali
Jadwiga Dorniała , Elżbieta Kalńska, Zbigniew Kuciński, Rafał Kilian' Robert
GĄda, Cezary Rulkowski, Andrzej Dadrzyński, Edmund Michalski, Aldrzej
Szarek, Krzysztof Nowicki.
Wójt Gminy z okazji nadchodz4cego roku 2010 złoĘł najserdeczniejsze
życzenia wszystkim ustnikom sesji, mieszkańcom gminy i powiatu'

Ad8

Szmalec Wiesław _ w związku z wyczelpaniem porządku obrad zamykam
obrady XLII sesji rady Gminy Sońsk.

obrady sesji rozpoczęĘ się o godzinie 14:00 i trĄ do godziny 15:20

Protokółowała - KrysĘna Sobczyńska.
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